

Кому:  
ООО «ТЭК-Консалтинг»,  
Генеральному директору Д.А.  
Чичиндаеву

To:  
TEK-Consulting LLC  
CEO, Dmitry Chichindaev

### Письмо-референция

Наша компания в рамках работ по модернизации компрессорного оборудования привлекла специалистов ООО «ТЭК-Консалтинг» для проведения операций по термической обработке сварных соединений из сталей 09Г2С и 12Х18Н10Т с официальной передачей сдаточной документации.

Требования, предъявленные к термообработке и к сдаточной документации, передаваемой Заказчику, - согласно ОСТ 26-01-1434-87.

Сотрудники ООО «ТЭК-Консалтинг» оперативно провели работы в оговоренные сроки с требуемым качеством и технической подготовкой.

Рекомендуем ООО «ТЭК-Консалтинг» как надежного, ответственного и перспективного партнера. Будем рады сотрудничать в будущем.

### Reference letter

Our company in the framework of modernization of compressor equipment engaged specialists from “TEK-Consulting” L.L.C. for thermal treatment (PWHT), for the quality control of weld joints made of steels 09Г2С (constructional) and 12Х18Н10Т (stainless) with the official transfer of acceptance documentation.

Requirements to the acceptance documentation and PWHT are according to the Russian norms OST 26-01-1434-87.

Specialists of “TEK-Consulting” L.L.C. expeditiously performed the works in time with the needed quality and technical preparation level.

We undoubtedly recommend “TEK-Consulting” L.L.C. as a reliable, responsible and prospective partner. We shall be glad to work together in the future.

